

Dalum 24.05.2010

Referat fra forretningsmøde i Odense Å Sammenslutningen.

Fremmødte: Jørgen, Flemming, Niels, Benny, Lars, Gerhard og Torben

Afbud fra Peter og Palle.

1: Det er ikke alle der har modtaget referatet fra sidste møde, men det ligger på hjemmesiden.

Referatet fra sidste møde blev godt kendt.

2: Opfølgning på Lystfiskerens dag.

Der er kun positiv respons på vores arrangementet, så vi gentager geddepræmieren igen til næste år.

Hvor vi vil værre lidt bedre forberedt med reklamer/paner.

Resultaterne og billeder ligger på hjemmesiden.

3: Der er næsten sat skilte op alle steder og de står pt. Så de ikke kan overses, og kortene på hjemmesiden er opdateret .

4: Alt til hjemmesiden sendes til webmasteren, der er kommet nye brugernavne og log in, Niels sender ud til klubberne.

5: Vi har fået bevilling fra Friluftsrådet til spang, låger, sjelleter og osv. Optil 16700.Dkr hvis arbejdet bliver lavet frivilligt, hvis "vi" får en god ide så send en mail til Flemming, vi køber i første omgang 6 klaplåger til brug ved åen.

6: Lars indkalder til et kontrollantmøde d. 22 juni.

Lars tager kontakt til Odense Kommune angående skilt ved Kastainebroen.

7: Evt.

- A) Nøgler til skuret i Dalum. Benny får lavet 5 nøgler mere.
- B) PR for åen, vi snakker med Fyens Stifttidene, Fisk og Fri, Fiskeavisen osv.
- C) Vi laver en aftentur til åen med hygge d. 15 juni, og vi mødes ved Borreby kl.1800. Her efter viser Flemming rundt, da han har været rundt med lodsejerne og set skel'ene Benny tager 4 stole med, Niels og Lars tager grill med.
- D) "Vi" skal rundt og hilse på til jul ved lodsejerne .
- E) Benny siger at vi mangler en gavl til teltet, Flemming mener han kan skaffe en samt lidt resevestænger.
- F) Lars laver et hyggemøde for kontrollanterne i løbet af sommeren.

Næste møde d. 15 juni ved åen.

Torben Kay